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Verslag BO 20/06/2023 om 09u00 

Digitaal 
Welkom aan: Lieven Hostens, Paul De Brauwer, Fons Leys, Herman Valenberghs, Jos Timmermans, 
Frans Deflem, Luc Weemaes, Roland Cools, Roel Soors 
 
Verontschuldigd: Rik Bulckaen, Marleen Vandenweghe 
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom op deze digitale vergadering.  

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 16/05/2023 
Het BO keurt het verslag goed.  

 
3. Financieel: 

• Operationele performantie:  
De belangrijkste aandachtspunten werden aangehaald. 
Overzicht van de begrotingscontrole.   

• Arko: op 26/06 geeft Arko meer gedetailleerde toelichting over de resultaten van de 
eerste editie.  

• Lonen: de lonen werden ingeboekt.  

• Busvervoer De Scheldevallei: We ontvingen een som van 500 euro terug omdat er 
minder deelnemers aanwezig waren op de bus.  

• Extreme Challenge: Deze organisatie gaat door in 2024.  

• Worldline is een speler omtrent cashless betalen. Dit werd getest. Deze test werd dus 
niet positief ervaren. We gaan dit dan ook niet aanbevelen bij onze clubs.  
Clubs die SumUp gebruiken zijn hier wel tevreden over. Dit zou veel 
gebruiksvriendelijker zijn.  
 

4. Wandelclubs 

• Overzicht van clubs die ontslag aanvragen, sabbatjaar, wandelgroep werden in bijlage 
overgemaakt. 

 Club 76 Merksem is weinig over geweten, ze zouden overwegen om een 
wandelgroep te worden?  

 De Fonskens gaan die nog organiseren in 2023? Hier is nog steeds geen definitief 
antwoord op.  

 

• WSVL versus 4-daagse IJzer en 2-daagse Blankenberge voor verplichte ledenkorting. 
Op de persconferentie van de 4-daagse werden de prijzen voor volgend jaar al 
gecommuniceerd en dit zonder ledenkorting.  
De uitslag van de 2-daagse zal eerstdaags pas gepubliceerd worden  

 
5. Beleidsplan: 
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• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Kwaliteit:  

- verslag van de vergadering op 22/5 

Werkpunten, opmaak/bijsturing van een gedetailleerd draaiboek 

voor de organisatie van wandeltochten. 

De download van startplaatswijzigingen via het clubportaal werd 

mogelijk gemaakt. Clubs kunnen op deze wijze gemakkelijk de 

startplaatswijzigingen overmaken in hun tijdschrift, nieuwsbrief. 

Het team kwaliteit geeft als aanbeveling mee om de parcours via 

de QR-code beschikbaar te stellen op dag van de wandeling. Dit is 

voor sommige een meerwaarde. 

E-tool Sport Vlaanderen werd positief ervaren.  

▪ Voedselveiligheid: We ontvingen een mail over etenswaren die niet 
gekoeld werden aangeboden op een wandeltocht. We hebben dit item 
nogmaals opgenomen in de clubinfo.  

▪ Evenementen:  
Vlaanderen Wandelt 2025 Antwerpen, WSV Schelle trekt zijn kandidatuur 
terug omdat de vooropgestelde zaal niet beschikbaar is.  
 

▪ Promotie:  
- Verslag overleg team promotie 

Het team promotie ging door met slechts 6 aanwezigen. Promotie 
van de tochten en hoe meer leden aan het wandelen krijgen 
waren de hoofdpunten die besproken werden. We merkten op 
dat veel sites van clubs te wensen overlaten. Kunnen we hier 
ondersteuning in bieden?  
Daarnaast gaf directeur toelichting over enkele projecten die in 
de stijgers staan.  

- Flanders Trails: Lupulus zal volgend jaar hoogstwaarschijnlijk 
doorgaan in het laatste weekend van augustus.  

▪ Kalender:  het BO ontvangt het aantal geschrapte en bevestigde tochten.  
De lijst van de Bonustochten wordt eerstdaags gecontroleerd.  
 

 

• Personeelszaken: 
▪ Secretariaat 

Afgelopen donderdag werd de brasserie van Sanopolis geopend. De 
komende weken staat de renovatie van onze vleugel op de planning. Er 
werd een verhuisfirma gecontacteerd. Deze zal volgende week een 
bezoek brengen om een inventaris op te maken.  
Op het volgende BO zal de wijziging van de maatschappelijke zetel op de 
agenda geplaatst worden. Deze wijziging moet ondertekend worden door 
de aanwezige bestuurders. Daarna kunnen we dit doorgeven aan het 
Staatsblad. 

 
6. Ingebrachte punten 
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• verslagen van PB O-Vl en Limburg 
Oost-Vl: er werd aan de clubs naar hun mening gevraagd om een 
(nieuwjaars)bijeenkomst te organiseren. Slechts 12 reacties ontvangen tot op heden.  
Limburg: hier klinkt de kreet om de structuren te evalueren. We hebben op 29/6 een 
afspraak met Golazo over de evaluatie van de Coast Walk.  

• prijzen van bussen voor de kampioenen van de eerste 6 afdelingen 2023.  

• We ontvingen gisteren 2 nieuwe kandidaturen voor het PB-Antwerpen.  
We hadden al 1 binnen gekregen voor Limburg en 1 voor Vlaams Brabant. 
Daarnaast ontvingen we 2 kandidaturen voor de experten functies.  

• Ledenaantal WSVL op 20/06/2023 
64894 leden  

• Momenteel ontvangen de leden nog steeds een betaalbewijs na de inschrijving. 
Graag zouden we deze werkwijze herzien. Welke stappen moeten er genomen 
worden om het betaalbewijs te kunnen afschaffen. Zou het team kwaliteit zich 
hierover willen buigen? 

  
 
 


